

**Referat og protokoll fra ekstraordinært styremøte 12. mai 2021
i Forskerforbundets lokallag ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd. 690)**

Tid:	12. mai 2021, kl. 11-13
Tilstede:	Inger-Lise Eriksrud Bergan, Berit Bratholm, Pia Gulbrandsøy, Eva Merete Bjerkholt, Tony Burner (fra 12.00), Sigurd Hareide (fra 11.20), Elsa Kristiansen, Solfrid Bratland-Sanda, Ansgar Ødegård og Vivenne Welsby, Sigurd Kraft Gulbrandsen (fra 11.15)
Forfall:	Lars Morten Johansen
Sted:	Zoom
Referent:	Pia Gulbrandsøy første 20 minutter, deretter Sigurd Hareide, skrevet 12. mai 2021

Sak 28/21: Orientering om IDF-møter ved hovedtillitsvalgt Bratholm

Bratholm orienterte først om de ulike møtene med USN-ledelsen: I-møte (1-2 uker før styremøtene) hvor alle tillitsvalgte deltar. D-møte (3-4 dager før styremøtene) hvor kun fagforeningene med fulle partsrettigheter deltar (FF, NTL, PARAT og Tekna). I-møter: aldri noe skriftlig, og det er vanskelig å få «tak i» sakene. Saksfremlegg forberedes etter D-møte.

Informasjonsmøte 10. mai – styresaker (kommende møte):

1. Nedlegging av studier på HIU. Ikke noe kontroversielt
2. Mindre revisjon av forskrift til studier og eksamen
3. Forlengelse av semesteret for kunst og håndverk pga korona
4. Covid-19 – status (se senere om kompensasjon)
5. Søkertall. Optimisme, men ikke innen lærerutdanningen. Bør ses i sammenheng med studieporteføljen
6. Orientering om nye stortingsmeldinger. Politisk innstilles det på to sensorer til eksamen
7. Status strategi
8. Fakultetsstyretredning. Vi trenger en gruppe som ser på dette når det kommer
9. Forskningspark og videreutvikling Campus Bø – planer og befarings

Orienteringen om punkt 9 utløste en debatt i lokallagsstyret om campusutvikling ved USN fremover.

Vedtak:

Bjerkholt, Kristiansen og Ødegård lager et kort notat om campusutvikling med sikte på en henvendelse til ledelsen med spørsmål om å orientere om campusutviklingsplaner for USN på et medlemsmøte i Forskerforbundet, trolig i august.

Andre saker på informasjonsmøtet 10. mai:

- 1) Orientering om arbeidet med prinsipper for arbeidsplanlegging
- Etter informasjonsmøtet er nytt notat – «UTKAST til revidert SAKSFREMLEGG til styremøtet 17. juni» – sendt ut. Det er nytt I-møte med ledelsen 26. mai om denne saken.

Vedtak:

Burner og Ødegård ser på det nye utkastet sammen med Bratholm.

2) Opplæring for ledere og tillitsvalgte i medbestemmelse og hovedavtalen.

3) Koronakompensasjonsforslag fra fagforeningene var sendt inn på forhånd 7. mai og ble drøftet selv om det ikke stod på saklisten for I-møtet.

Etter en diskusjon i lokallagsstyret ble følgende vedtak fattet:

Vedtak:

Forskerforbundet må i samarbeid med de andre fagforeningene informere alle ansatte om våre forslag og ledelsens avvisning, men først og fremst arbeide videre frem mot styrebehandling. Bratholm følger opp videre.

Orientering for lokallagsstyret: Arbeidsmiljø og håndtering av varslingsrutiner ved USN:

Bratholm og Hareide orienterte om arbeidet med arbeidsmiljø og håndtering av varslingsrutiner ved USN siden sist, særlig knyttet til saker i USN-styret i desember 2020 og mars 2021 (sak 111/20 om behandling av bekymringsmeldinger/varslinger, samt sak 14/21 Plan for internrevisjon (særlig Oppfølgingsrevisjon av varslingskanalen og håndtering av bekymringsmeldinger)).

Vedtak:

Tatt til orientering.

Sak 29/21: Organisasjonsutviklingsprosjektet ved USN – drøfting av delrapportene

Bergan som sitter i hovedprosjektgruppen orienterte om saksgangen videre. Neste møte er 28. mai. Møtet 3. mai bar preg av informasjon fra de tre delprosjektlederne med tre svært omfattende rapporter. Etter en kort diskusjon ble hver av de tre rapportene drøftet. Tre styremedlemmer (Hareide, Bratland-Sanda og Ødegård) hadde etter forrige styremøte forberedt seg spesielt på hver sin rapport i tillegg til de fire som hadde sittet i delprosjektgruppene (DP 1 Gulbrandsøy, DP 2 Bratholm og Burner (vara), DP 3 Kraft Gulbrandsen (vara)). Det ble påpekt at rollen som tillitsvalgt har vært opplevd uklar i noen delprosjektgrupper. Videre ble det fremhevet viktigheten av at vi nå leser ut den helhetlige retning av rapportene samlet sett og vurderer den kritisk og konstruktivt.

Delprosjekt 3 (DP3) Gjennomgang av administrativ organisering med henblikk på forenkling og styrking av desentraliserte administrative fellestjenester og regional forankring

Kraft Gulbrandsen kommenterte arbeidet i prosjektgruppen og rapporten. Han vil ettersende punkter til Bergan til hjelp i det videre arbeidet i hovedprosjektgruppen.

Delprosjekt 1 (DP1) Organisering og ledelse av studieprogrammene

Hareide kommenterte rapporten i tilknytning til notatet han hadde sendt ut på forhånd.

Delprosjekt 2 (DP2) Organiseringen og ledelse av FOUI

Bratland-Sanda og Bratholm kommenterte rapporten i tilknytning til dokument de hadde sendt ut på forhånd.

Vedtak:

Tatt til orientering. Bergan er takknemlig for ytterligere innspill fra styremedlemmer frem mot møtet 28. mai.